
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 27.01.2014, ora 12,00 în cadrul şedinţei extraordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat: doamna consilier Turnea Iustina şi domnul consilier Ştefănescu Nicolae.
Se supune la vot motivarea doamnei consilier Turnea Iustina şi a domnului consilier Ştefănescu

Nicolae. Se aprobă în unanimitate. 
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.16/22.01.2014, comunicată domnilor consilieri în scris

prin adresa nr.IV/799/22.01.2014, potrivit  art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei  publice
locale, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/800/22.01.2014 şi
s-a  adus  la  cunoştinţa  locuitorilor  prin  publicare  în  Cotidianul  „Jurnal  de  Caraş-Severin” din  data
23.01.2014.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  deputat  Ioan  Benga,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  subordonate

Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  reprezentanţii  direcţiilor  subordonate  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Cotidianul “Jurnal de Caraş-Severin”, „BANAT
TV”, „Radio Reşiţa”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara, AGERPRES, Radio România Actualităţi,
Blog Petru Crstea.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  contului  de  execuţie  al  bugetului  propriu  al  Judeţului

Caraş-Severin  şi  al  contului  de  execuţie  al  bugetului  centralizat  al  instituţiilor  publice  şi  activităţilor
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.12.2013.

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului  Caraş-Severin
din  credite interne, la data de 31.12.2013.

3.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru   beneficiarii
Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reşiţa, pentru  anul 2014. 

4.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele
vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2014.

5.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele
vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi Elena, pentru anul 2014.

6.Proiect de hotărâre privind stabilirea  costului mediu lunar în centrele rezidenţiale publice pentru
persoanele cu handicap, pe anul 2014.

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SC Fabrica de Produse
Lactate S.A. Oraviţa, pe anul 2014.
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8.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat expres reprezentantului Consiliului Judeţean
Caraş-Severin în Consiliul de Administraţie al S.C. Fabrica de Produse Lactate S.A.Oraviţa în vederea
aprobării deschiderii procedurii insolvenţei societăţii.

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SC AQUACARAŞ
SA, pe anul 2014.

10.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  bugetului  propriu  al  Judeţului  Caraş-Severin,  pe anul
2014 şi estimări 2015-2017. 

11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli   ale  instituţiilor  şi
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe
anul 2014 şi a estimărilor pe anii  2015-2017. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Caraş-Severin din credite interne, pe
anul 2014.

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  general consolidat  al Judeţului Caraş-Severin,
pe anul 2014.

14.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 1.800.000 lei prevăzută în bugetul propriu al
Judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie(finanţare), pe
anul 2014.

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale,
finanţat din sume defalcate din TVA”, pentru anul 2014.

16.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ - teritoriale la serviciile publice comunitare
locale  de  evidenţă  a  persoanelor  din  judeţul  Caraş-Severin  prin  înfiinţarea  unui  nou  serviciu  public
comunitar local de evidenţă a persoanelor, cu modificările ulterioare. 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011
privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.
 18.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.143/2013  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Căminului  pentru  Persoane
Vârstnice Sacu.

19.Proiect de hotărâre  privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii  de
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.

20.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul  Judeţean
Caraş-Severin a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului  Pavilion 12, fost hotel Victoria, fost  hotel
Traian, azi locuinţe sociale,situat în oraşul Băile Herculane, str.Cernei, nr.1,judeţul Caraş-Severin.

21.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor în semestrul II, 2013.
22.Raport  semestrial  privind  monitorizarea  de  către  Comisia  pentru  Protecţia  Copilului  Caraş-

Severin a fenomenului  părăsirii  copiilor  la nivel judeţean de către Comisia  pentru Protecţia  Copilului
Caraş-Severin(Semestrul II/2013).

23.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de
O.G.nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

24.Planul Strategic al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin pe anul 2014.
25. Raport  privind activitatea de protecţie civilă, pe anul 2013.
26.Raport privind capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de optimizare a acesteia.
27.Raportul  de  activitate  al   Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  „Sfinţii  Constantin  şi

Elena”Caransebeş, pe anul 2013.
28. Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2013
29.Raport de activitate  al Muzeului Banatului Montan Reşiţa, pe anul 2013.
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30.Informare  cu  privire  la  participarea  domnului  Cristian  Bîtea  –director  executiv  al  Direcţiei
pentru Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilităţi Publice din cadrul Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizită de lucru, la invitaţia Biroului Regional pentru Cooperare Transfrontalieră Timişoara, ce a
avut loc la Borsky, Republica Serbia, în perioada 9-11 decembrie 2013.

31.Întrebări. Interpelări. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Ţinem această  şedinţă extraordinară,  pentru aprobarea

bugetului,  în principal.  Dacă la ordinea de zi  sunt observaţii?  Nu sunt.  Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

Domnul Imbrescu, procesul-verbal.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: În mapă avem două procese-verbale, din 27.12.2013

şi  din  09.01.2014.  Dacă  sunt  observaţii?  Nu  sunt.  Cine  este  „pentru”  aprobarea  proceselor-verbale?
Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 
1.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  contului  de  execuţie  al  bugetului  propriu  al  Judeţului

Caraş-Severin  şi  al  contului  de  execuţie  al  bugetului  centralizat  al  instituţiilor  publice  şi  activităţilor
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.12.2013.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului  Caraş-Severin

din  credite interne, la data de 31.12.2013.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 
3.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru   beneficiarii

Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reşiţa, pentru  anul 2014. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 
4.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele

vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2014.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Acelaşi  lucru,  pentru  persoanele  vârstnice  îngrijite  în

Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2014. Observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 
5.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele

vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi Elena, pentru anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 
6.Proiect de hotărâre privind stabilirea  costului mediu lunar în centrele rezidenţiale publice pentru

persoanele cu handicap, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SC Fabrica de Produse

Lactate S.A. Oraviţa, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 
8.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat expres reprezentantului Consiliului Judeţean

Caraş-Severin în Consiliul de Administraţie al S.C. Fabrica de Produse Lactate S.A.Oraviţa în vederea
aprobării deschiderii procedurii insolvenţei societăţii.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? 
Domnul consilier  Spânu Ion: Eu am nişte observaţii, domnule preşedinte. Grupul nostru este de

acord  cu  acordarea  acestui  mandat,  dar  până  când  nu se  clarifică  reţinerile  la  sursă,  adică:  suma  de
351.630 lei, la asigurări sociale, asigurările de sănătate-101.322 lei, contribuţia la fondul de şomaj - 7.783
lei, noi ne abţinem. Pentru că, s-au plătit salarii fără să se achite aceste asigurări sociale. Legea nu permite
acest lucru. Ca atare, până nu se clarifică aceste aspecte, grupul nostru se abţine. Vă mulţumesc. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ştiţi  foarte  bine  cum a  început  această  fabrică  de  la
Oraviţa,  ca şi o problemă socială.  Până la urmă,  sunt circa 3000 de familii  care trăiesc din vânzarea
laptelui, către această fabrică. E adevărat, ea a avut greutăţi financiare de la început pentru că, ştii la fel de
bine ca şi mine, în 2003, parcă, atunci când s-a întâmplat demararea acestei acţiuni, că ea a venit pe o
donaţie a unui Club Lions din Suedia şi lucrurile au evoluat, cum au evoluat. S-a sperat că nu va trebui să
plătim  tot  felul  de  taxe,  pentru  că  era  donaţie,  diverse  generaţii  de  conducători  ai  acestui  Consiliul
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Judeţean. Pe de altă parte, am sperat că legea aceasta nr.85 se va modifica şi nu numai în  situaţia aceasta e
în România. Sunt circa 300 şi ceva de companii importante, care aşteptau ca Legea nr.85 să se modifice,
în principal articolul 95, l-am învăţat şi pe de rost, lit.”k”, în aşa fel încât, statul să-şi poată răscumpăra
creanţele, să devină acţionari. Din nefericire, acest lucru nu s-a întâmplat. Suntem unde suntem cu această
fabrică,  care repet, însă are o importanţă socială foarte mare.  S-a pornit cu ea greşit,  au pornit cu un
handicap pe care n-au fost  în stare să-l  surmonteze.  Singura soluţie  în acest  moment este  insolvenţa,
pentru a nu plăti penalităţi şi pentru a reuşi în continuare, acolo, să dăm o şansă familiilor acestea care
vând lapte. De aceea am ajuns la această situaţie. Sigur, în momentul în care se va declara insolvenţa, vor
trebui  să-şi  achite  toate datoriile  din spate.  Este singura soluţie  economică,  care se întrevede în acest
moment. Repet, pentru a nu crea şi mai multe necazuri sociale într-o zonă şi aşa foarte amărâtă. E unica
alternativă. Aşa că eu vă propun să…

Domnul consilier Madina Constantin Sorin: Şi eu am, domnule preşedinte, două probleme aici,
de discutat. Şi anume, v-aş întreba dacă cererea de insolvenţă vizează un plan de reorganizare şi dacă da,
bănuiesc  că  există  şi  premizele  ca  acest  plan  de  reorganizare  ar  trece  sau  este  vorba  de  procedura
insolvenţei simplificate, care duce către faliment?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Asta este şi explicaţia. Dorim o reorganizare în 3 ani,
plus 1, că avem posibilitatea să obţinem 1 an în plus, cu un plan de reorganizare care să vizeze menţinerea
acestei fabrici. Acesta este scopul. Dacă nu, o băgam în faliment şi gata! Dar cui foloseşte? Ce şansă le
mai laşi unor oameni, acolo? 

Domnul  consilier  Madina  Constantin  Sorin:  Am  înţeles.  Cea  de-a  doua  problemă  este
desemnarea administratorului judiciar  provizoriu. Să aveţi  în vedere că, dacă vorbim despre 4 ani, cu
desemnarea unui administrator judiciar, este vorba despre o sumă destul de importantă. Să nu cumva să
trecem anumite praguri  prevăzute de lege,  pentru desemnarea administratorului  judiciar  şi  dacă existe
oferte în acest sens.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da.  Ei,  din  câte  am înţeles  eu  din  planul  acesta  de
organizare,  vor  trebui  să  plătească  undeva la  850 de milioane  de lei  pe  lună.  A,  te  referi  la  salariul
administratorului? Am înţeles. Da. Vom urmări treaba asta. Pot să vă mai spun ceva. În ultimul an, la
Finanţe, datorită penalităţilor au plătit miliarde de lei, 16 miliarde de lei, numai penalităţi la Finanţe. Deci
fabrica poate să funcţioneze. Însă repet, atunci când a fost pornită, a fost pornită cu acea eroare. S-a crezut
în 2003, că nu va trebui să se plătească TVA-ul pe acele echipamente, care nici nu prea au folosit până la
urmă,  de  la  Lions  din Suedia şi  s-a  ajuns  aici.  Este  singura  variantă  economică,  repet,  dedublată  de
dimensiunea  socială.  Dar  am reţinut  remarcile!  O  să  urmărim  acest  lucru  sau  mă  rog,  Consiliul  de
Administraţie va urmări. 

Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule preşedinte, cu permisiunea dumneavoastră, vreau să fac
câteva completări.  Nu ştiu dacă aţi sesizat când am ridicat această problemă,  că n-am făcut referire la
TVA. TVA-ul este altceva. Am făcut referire la datoriile care s-au acumulat pe perioada exploatării acestei
fabrici. Este vorba de plata salariilor şi restanţele la CAS şi toate datoriile către bugetul de stat. Oricum,
societatea va intra în insolvenţă pentru creditorul principal, care este statul român, o va băga în insolvenţă
şi va face un plan de reorganizare. În această idee am vrut să clarificăm aceste sume. Başca TVA-ul! Nu
ne interesează decât asigurările de sănătate, asigurările sociale, contribuţia la fondul de şomaj. Din acest
motiv, v-am spus că grupul nostru se va abţine, până nu se clarifică. Administratorul trebuia să fie aici. Nu
ştiu dacă este.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Administratorul este aici şi se pare că raportul pe care l-a
făcut, nu este complet, din ce mi-a spus mie în birou. El nu le poate clarifica, decât plătindu-le. Nu le
poate plăti, decât în condiţiile în care reuşim să-i creăm un plan de afaceri care să-i permită acest lucru.
Am înţeles  ce-ai  spus! Faptul  că s-au acumulat  aceste  datorii,  din istorica situaţie  cu TVA-ul,  nu i-a
permis să plătească o serie de obligaţii către stat. Din cauza asta îl băgăm în insolvenţă, tocmai ca să le
plătească. Repet, aşa cum s-a întâmplat în foarte multe ţări, consacrate democratic şi economic şi noi am
aşteptat  modificarea Legii  nr.85,  în aşa fel  încât statul  să poată să devină acţionar.  Pentru că nu era,
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oricum, o bucurie să o bagi în insolvenţă! E o situaţie creată ca atare şi trebuie să ieşim din ea. Nu vom
putea ieşi din ea, decât în această variantă. Am înţeles exact ce ai spus. Bun. 

Supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Număraţi!  Se  înregistrează  21  de  voturi
„pentru”. Abţineri? Se înregistrează 8 abţineri.  Împotriviri? Nu sunt.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 21 de
voturi „pentru”. Abţineri? Se înregistrează 8 abţineri.  Împotriviri? Nu sunt.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 21 de
voturi „pentru”.  Abţineri? Se înregistrează 8 abţineri.  Împotriviri? Nu sunt.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 21 de
voturi „pentru”.  Abţineri? Se înregistrează 8 abţineri.  Împotriviri? Nu sunt.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se adoptă hotărârea
cu 21 de voturi „pentru”. Cu 21 de voturi „pentru”, ceea ce înseamnă două treimi din Consiliul Judeţean,
această hotărâre a trecut. 

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SC AQUACARAŞ

SA, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii?
Domnul consilier  Spânu Ion: Eu aş vrea să fac câteva observaţii, domnule preşedinte. Deci am

citit cu atenţie expunerea de motive, proiectul de hotărâre, tot ce ni s-a prezentat în mapă. Aş vrea să pun
câteva întrebări. În expunerea de motive ni se spune că pentru rentabilizare, se va reduce personalul la 60,
de la 100 de persoane. În anexă ni se spune, că se va reduce de la 724 la 674, ce înseamnă 50 de persoane.
La punctul 3 din anexă, ni se pune că se vor acorda compensaţii de 5 miliarde de lei. Vrem să ştim, cui se
acordă, la 60, 100 sau la 50? Pentru că nu corespunde ce scrie în expunerea de motive, cu ce este în anexă.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Liber. Mai sunt şi alte întrebări? 
Domnul consilier Spânu Ion: Mai am şi alte probleme.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Hai! Toate.
Domnul consilier Spânu Ion: Toate. Bun. Deci problema cu compensaţiile…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Compensaţiile persoanelor disponibilizate. La aceea te-ai

referit?
Domnul consilier  Spânu Ion: Aşa am înţeles din expunerea de motive şi din anexă. Şi care este

valoarea acestei compensaţii pe fiecare persoană în parte. După aceea, vreau să vă spun că am studiat cu
atenţie  şi  am o  nedumerire.  Am lucrat  şi  eu  cu  multe  cifre  şi  spune:  „propunerea  an curent  2014,
trimestrul I, II, III şi IV”. După ştiinţa  mea şi cred că o aritmetică simplă, cele 4 trimestre fac anul. Îl rog
pe domnul director să se uite la punctul A1, la „Cheltuieli privind stocurile”, să zicem, de exemplu. La
anul curent e suma de 5390, formată din: trimestrul I -1230, trimestrul II - 2560, trimestrul III – 4020,
trimestrul IV-5390, egal cu total an. Peste tot este aceeaşi eroare! Ce se întâmplă? Or îşi bat joc de noi şi
ne-au pus un document pe care nu putem să-l citim, să-l descifrăm, or dânsul are altă regulă aritmetică. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dar ce sunt sumele astea? Bugetul?
Domnul consilier Spânu Ion: Bugetul. Total an, plus cele 4 trimestre!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mai departe. 
Domnul  consilier  Spânu Ion:  Asta  ar  fi  a  doua problematică.  La  punctul  C4,  la   „Cheltuieli

aferente contractului de mandat şi a altor organe de conducere”, aş vrea să ne explice domnul director,
bineînţeles e aceeaşi greşeală, total an nu corespunde cu suma celor 4 trimestre. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică, suma celor 4 trimestre nu bate cu ce spune ei.
Domnul consilier Spânu Ion: Absolut. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. 
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Domnul consilier Spânu Ion: Aş vrea să ne spună, cât la sută se plăteşte la un membru în Consiliul
de Administraţie, din leafa directorului, cât la sută se plăteşte în Adunarea Generală a Acţionarilor din
leafa directorului. Deci astea sunt probleme pe care am vrut să le ridic. 

Domnul invitat  Liber Anatoli: Să o iau de la capăt. Consiliul de Administraţie şi AGA, au 18%
din salariul directorului

Domnul consilier Spânu Ion: Nu e cumva 1%? S-a modificat legea? Era 1%!
Domnul invitat  Liber Anatoli: Conform Ordonanţei nr.109, se poate merge până la 25%, dar au

votat membrii Consiliului de Administraţie şi AGA, 18%.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. S-a modificat legea. Domnul Spânu  nu ştia. Mai

departe. A aflat!
Domnul consilier Spânu Ion: Nu ştiam! Am aflat. 
Domnul invitat  Liber Anatoli: Apropo de cifre, acum îmi cer scuze. Aritmetic nu pot să vă dau

răspuns, dar o să verificăm.
Domnul consilier  Spânu Ion: Păi, nu verificaţi. Aici sunt nişte cifre pe care ni le-aţi pus în faţă.

Le-aţi adunat…
Domnul invitat  Liber Anatoli:  Sunt de acord. Nu pot să spun aritmetic ce s-a întâmplat. O să

verific şi o să vă dau răspunsul. 
Domnul consilier Spânu Ion: Domnul director, trebuia să vă aduceţi tot aparatul tehnic, să ne dea

explicaţii. 
Domnul  invitat  Liber  Anatoli:  Doamna  director  economic  este  operată,  tocmai  de  aceea  s-a

întâmplat. Referitor la reducerea de personal, noi am prevăzut acolo să reducem, dar nu se ştie evoluţia.
Nu e un proiect, nu se ştie exact numărul de personal. Aşa a fost şi anul trecut am prevăzut, dar n-a mai
fost necesar să reducem. Am spus că în funcţie de evoluţie, până în trimestrul II, atunci se va hotărî exact
într-o discuţie în AGA şi în Consiliul de Administraţie, dacă va fi necesar. De aceea s-a  pus între 60 şi
100. Nu ştim exact să vă spunem acum, cât va fi. 

Domnul consilier Spânu Ion: Şi de ce în anexă aţi trecut 50? Asta este întrebarea mea.
Domnul invitat Liber Anatoli: Noi am trecut între 60 şi 100. 
Domnul consilier Spânu Ion: Aici aţi calculat aceste compensaţii pentru 50 de oameni. M-am uitat

foarte bine! Vă dau şi cifra de la 724 număr de personal în 2013, propuneţi pentru 2014, 674, o diferenţă,
este 50 de oameni.  

Domnul invitat Liber Anatoli: Suma e stabilită pentru un număr de persoane între 60 şi 100. Dar,
vă spun încă odată, nu ştim exact. 

Domnul  consilier  Spânu Ion:  Am observat.  Sunteţi  într-o totală  eroare,  din toate  punctele  de
vedere! V-am întrebat despre compensaţii. La ce valoare se ridică la fiecare om şi cum o calculaţi? Aveţi
contractul colectiv…

Domnul invitat Liber Anatoli: Conform contractului colectiv de muncă, pentru disponibilizare se
dau două salarii compensatorii medii, care înseamnă 17 milioane şi ceva. 

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Din  ce-aţi  scris  dumneavoastră  aici,  nu  iese  1  milion.  Sunt  5
miliarde, împărţit la 50 de oameni: Faceţi socoteala şi o să vedeţi cât iese! 

Domnul invitat Liber Anatoli: Am înţeles. Repet, cred că este o eroare.
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule preşedinte, m-am lămurit. Din eroare, în eroare, până la

victoria finală!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Tu nu ai fost informat de punctul 3 şi el nu ştie de punctul

2 şi punctul 1.
Domnul consilier Spânu Ion: Problema este că ne-a pus un material aici, de toată jena. Un copil

mic, de clasa IV-a, poate să facă trimestrul I, II şi III, egal cu anul în curs. Tot materialul este făcut pe
acest principiu. Nu ştiu! Votăm aşa, nu votăm? 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cum să votăm aşa? Du-te şi află, ce aduni pe linie ca să-ţi
dea, pe coloană. Adică, trebuie să afli cât este cifra de afaceri pe care o faci adunând cele 4 trimestre.
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Încearcă să afli câte persoane disponibilizezi şi care este preţul mediu la compensaţii şi vin-o în 10 minute
să ne spui chestia asta. Chiar dacă directoarea e bolnavă!

Domnul invitat Liber Anatoli: Este în spital.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Îi mai avea vreun contabil pe acolo. Până la urmă, asta

ţine de o aritmetică elementară, să aduni 4 cifre şi să-ţi dea o sumă. În 5 minute, că n-ai prea mult de
făcut! Stăm cu hotărârea asta. Ce să aprobăm la ea? Nişte prostii? 

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 
10.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  bugetului  propriu  al  Judeţului  Caraş-Severin,  pe anul

2014 şi estimări 2015-2017. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu

al  Judeţului  Caraş-Severin,  pe  anul  2014”  …şi  estimări  2015-2017,  aşa  cum  se  cer  conform  legii.
Observaţii? Dacă nu sunt, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 
11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  ale  instituţiilor  şi

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe
anul 2014 şi a estimărilor pe anii  2015-2017. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de celelalte instituţii din subordinea Consiliului
Judeţean, bugetele lor fiind aprobate pe cale de consecinţă. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. ATOP-ul unde
era? Era în bugetul nostru?

Doamna invitat Gina Pavel: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

9



Supun  la  vot  art.10  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.11  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.12  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.13  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.14  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.15  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.16  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.17  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.18  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.19  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.20  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.21  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.22  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.23  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.24  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun  la  vot  art.25  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun la vot  hotărârea în  ansamblu.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se adoptă în
unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Caraş-Severin din credite interne, pe

anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 
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13.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consolidat al Judeţului Caraş-Severin,
pe anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 
14.Proiect de hotărâre  privind defalcarea sumei de 1.800.000 lei prevăzută în bugetul propriu al

Judeţului Caraş-Severin la cap.67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie(finanţare), pe
anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? 
Domnul consilier Spânu Ion: O întrebare. Aş vrea să ştiu, că nu reiese din expunerea de motive,

dacă finanţarea Clubului Sportiv de Handbal, este prevăzută în…
Domnişoara invitat  Gina Pavel: Da. Este prevăzută în anexa nr.3 la „Cotizaţii”, la  proiectul de

buget pe 2014.
Domnul consilier Spânu Ion: Bine.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Alte observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale,

finanţat din sume defalcate din TVA”, pentru anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? 
Domnul consilier  Spânu Ion: Aici, domnule preşedinte, aş avea rugămintea, dacă se poate, prin

direcţia de specialitate, să ni se prezinte într-o anexă, o enumerare a drumurilor care sunt prevăzute în
cursul anului, pentru a fi reabilitate, asfaltate etc. şi restanţele de anul trecut, ce mai e de finanţat. Pentru
că nu avem o anexă la acest proiect de hotărâre. Dacă se poate, în şedinţa următoare să ni se prezinte, ar fi
foarte bine. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Se poate, dar pot să-ţi spun că vom încerca să intervenim
pe toate drumurile. Mai puţin pe cele 4, pe care le avem finanţate din Ordonanţa nr.28 şi anume: Reşiţa-
Grădinari, Reşiţa-Văliug, Caransebeş-Muntele Mic, respectiv Bozovici-Şopotu Nou. Iar pe măsură ce vom
şti ce înseamnă finanţare din POR, ce alocări suplimentare vom avea pe Ordonanţa nr.28, pentru că se
încearcă să se finanţeze cât mai multe drumuri judeţene pe Ordonanţa nr.28, vom face şi lista asta. Efectiv,
nu ştim în acest moment pe ce vom interveni, pentru că nu ştim ce înseamnă celelalte tipuri de finanţare
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pentru drumuri. Se încearcă, ca pe Ordonanţa nr.28, să se finanţeze cât mai mult din drumurile judeţene.
Dar, vom face o situaţie de genul acesta când vom şti exact despre ce e vorba. 

Domnul consilier Spânu Ion: Bănuiesc, că orientativ, direcţia are la îndemână nişte solicitări din
partea comunităţilor locale care solicită şi au făcut nişte prioritizări.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Avem  proiecte  şi  studii  de  fezabilitate  pentru  toate
drumurile judeţene, pe care le vom introduce pe finanţare europeană. Aşa, ca să fiu sincer, ar trebui să
intervenim pe toate drumurile judeţene! Toate sunt în mod normal prioritare. Dar în momentul în care ştim
ce înseamnă finanţarea pe Ordonanţa nr.28, în clar, vom…, pentru că o serie de drumuri noi vor fi acolo
introduse. În momentul acela vom face o situaţie şi sigur v-o prezentăm. 

Domnul consilier Armaş-Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius: Este vreo şansă şi pentru porţiunea de
la Berzovia spre limita cu judeţul Timiş? 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E una din priorităţi. E aceeaşi poveste, dacă trebuie să
revin la ea. Sunt 2 ani de zile în care aceste drumuri n-au mai fost ale Consiliului Judeţean, au fost trecute
pe PNDI şi n-au primit nici o finanţare. Trebuie intervenit pe toate drumurile acestea. Alte observaţii? Nu
mai sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 
16.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ - teritoriale la serviciile publice comunitare locale de
evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin prin înfiinţarea unui nou serviciu public comunitar local de
evidenţă a persoanelor, cu modificările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de comuna Turnu Ruieni, care vrea să-şi organizeze un
asemenea serviciu de evidenţa populaţiei. Avem un amendament la articolul III, trebuie scris: „Urmare a avizului
Ministerului Afacerilor Interne....”. A, articolul III se reformulează şi va avea următorul conţinut: „Prezenta
hotărâre intră în vigoare la data începerii funcţionării efective a Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a
Persoanelor Turnu Ruieni şi se comunică potrivit articolului 115, alin.4 şi alin.5.” Da? Asta este modificarea
articolului III. Restul rămâne. Alte observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 
17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011

privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Practic retrogradăm 3 posturi...
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Doamna invitat Ana Vasile: Vacante.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Vacante,  în  schemă pentru  a  putea  angaja  debutanţi.

Aceasta este ideea. Şi modificăm un post de şofer în ....
Doamna invitat Ana Vasile: În instructor de educaţie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În instructor de educaţie. Da. Dacă aici aveţi observaţii?

Nu sunt. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 
 18.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.143/2013  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Căminului  pentru  Persoane
Vârstnice Sacu.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aici ce facem? Upgradăm două funcţii. Observaţii? Nu
sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

Ionesie, hai să vedem dacă a terminat aritmetica superioară, domnul Liber. 
*

Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 
19.Proiect de hotărâre privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii  de

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bîtea, „recită”, te rog.
Domnul invitat Bîtea Cristian: Sunt 5 trasee: Comorâşte – Oraviţa, Bucova – Oţelu Roşu, Plugova

– Băile Herculane, Băile Herculane – Mehadia şi Băile Herculane- Topleţ. Sunt 3 noi şi două reînnoiri. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.
Supun la vot  art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume: 
20.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean

Caraş-Severin a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului  Pavilion 12, fost hotel Victoria, fost
hotel Traian, azi locuinţe sociale,situat în oraşul Băile Herculane, str.Cernei, nr.1,judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot  art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea  punctelor 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30 şi 31  ale ordinii de zi şi
anume: 

21.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor în semestrul II, 2013.
22.Raport  semestrial  privind  monitorizarea  de  către  Comisia  pentru  Protecţia  Copilului  Caraş-

Severin a fenomenului  părăsirii  copiilor  la nivel judeţean de către Comisia  pentru Protecţia  Copilului
Caraş-Severin(Semestrul II/2013).

23.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de
O.G.nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

24.Planul Strategic al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin pe anul 2014.
25. Raport  privind activitatea de protecţie civilă, pe anul 2013.
26.Raport privind capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de optimizare a acesteia.
27.Raportul  de  activitate  al   Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  „Sfinţii  Constantin  şi

Elena”Caransebeş, pe anul 2013.
28. Raport de activitate al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2013
29.Raport de activitate  al Muzeului Banatului Montan Reşiţa, pe anul 2013.
30.Informare  cu  privire  la  participarea  domnului  Cristian  Bîtea  –director  executiv  al  Direcţiei

pentru Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilităţi Publice din cadrul Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizită de lucru, la invitaţia Biroului Regional pentru Cooperare Transfrontalieră Timişoara, ce a
avut loc la Borsky, Republica Serbia, în perioada 9-11 decembrie 2013.

31.Întrebări. Interpelări. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la informări, rapoarte, aveţi observaţii? La ATOP? 
Domnul consilier  Ţundrea Ioan: Da, domnule preşedinte.  La ATOP, am înţeles din aprobarea

bugetului,  că  hotărârile  şi  expunerile  de  motive  de  la  plenul  ATOP-ului,  au  fost  prinse  în  bugetul
consolidat al Consiliului Judeţean. În condiţiile acestea, Planul Strategic care trebuie să se susţină astăzi
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este în mapă şi nu cred că sunt observaţii. Sper că această sumă solicitată de noi, printr-o adresă, către
doamna director, este prinsă în buget, în aşa fel încât să ne desfăşurăm activitatea în condiţii normale. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Trebuie  să  aprobăm  Planul  Strategic?  Să-l  supunem
votului?

Domnul consilier  Ţundrea Ioan:  Propun să aprobăm Planul Strategic,  pentru că e şi vorba de
buget. Eu propun să-l aprobăm pe acesta. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da. Prin hotărâre sunt prinse aici.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică, să dăm un vot?
Domnul consilier Ţundrea Ioan: Ar fi bine să dăm un vot, pentru că e vorba şi de ce am prins în

buget.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dacă aveţi observaţii vis-a-vis de Planul Strategic al

Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică? Dacă n-aveţi observaţii, cine este „pentru”?
Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Domnule preşedinte, nu cred că pe un raport de informare,

putem da un vot. Eu sunt pentru vot, dar hai să formulăm un articol în hotărâre şi să-l votăm. Cum dăm un
vot pe o informare? E un vot de luare la cunoştinţă! Atunci este un vot care nu produce un efect juridic. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Corect.  În  şedinţa  viitoare,  dacă  e  cazul,  vă  mai
consultanţi domnilor jurişti şi facem o hotărâre cu articol unic prin care aprobăm raportul. Luăm act de
acest Plan Strategic, acum. 

Există  o  problemă  pentru  bugetul  judeţului  Caraş-Severin,  dacă  nu  aprobăm  astăzi,
AQUACARAŞ? Există! Nu putem aproba asta, lăsând de-o parte că n-ai ştiut, că o să dea şi până la 25%.
Aia e una! Că, mă rog, cu disponibilizările nu-i clar şi nici n-o să fie foarte clar, pentru că este şi în funcţie
de încasările pe care le are, dar măcar să vină cu o cifră care să fie clară.

Domnul consilier Spânu Ion: Da, domnule preşedinte. Nu ştim ce cifră este bună! E trimestrul IV
sau anul?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Corect.
Domnul vicepreşedinte  Iova Ilie: Eu am înţeles, de asta vă spun. N-am lucrat cu atâta cifre ca

domnul Spânu, dar am înţeles ce scrie aici. Din punct de vedere contabil, dânşii merg pe fiecare trimestru
cumulat. Dacă avem la sfârşit, pe un an, 140…Da? La finalul trimestrului IV, trebuie să ne închidem pe
140. Deci, în primul trimestru, vă dau un exemplu, are 34, în următorul are încă 34, deci 68, următorul are
încă 34 şi are diferenţa în aşa fel încât la sfârşit de an, se închide pe cumulat. Aşa se fac actele contabile
din ce ştiu eu. Nu se împarte aritmetic la 4 şi se înmulţeşte cu 4, în aşa fel încât să iasă suma.

Domnul consilier Spânu Ion: S-a schimbat legea?
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Nu ştiu. O să vină Gina, dar cred că acelaşi lucru o să vă explice.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică, s-ar putea ca documentul să fie bun.
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Da. Cu certitudine!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Stupoare!
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: În lunile în care două trimestre dau anul, înseamnă că în celelalte

două trimestre nu s-a alocat nimic. Este absolut normal. 
Domnul consilier Spânu Ion: Când aţi făcut ultimul bilanţ contabil?
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Acum, haideţi să vedem ce spune şi d-şoara Gina. Eu vă spun că

aşa este, dar rămâne de verificat. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „E thriller!”
Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi şi mie? Eu am să

intervin pe o problemă de învăţământ special. Poate că şi dvs. aţi fost informat. Noi, vineri, am primit de
la minister, o precizare în legătură cu învăţământul special. Noi, Consiliul Judeţean, avem atribut pentru
reţeaua de învăţământ special şi am dat o hotărâre în Consiliul Judeţean, dar această hotărâre trebuie să o
modificăm. De ce trebuie să o modificăm? Că au apărut nişte reglementări financiare, prin care clasele de
liceu de pe lângă cele două licee, nu pot fi finanţate cadrele didactice, din două surse de finanţare. Adică,
în speţă…
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Municipiu  şi  judeţ.  Sau  Consiliul  Local  şi  Consiliul
Judeţean!

Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Consiliul Local şi Consiliul Judeţean.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Au fost la mine, astăzi.
Domnul consilier  Grindeanu Nicolae:  Colegiul Tehnic Cărăşan şcolarizează clase speciale din

Reşiţa, iar la Bocşa, Liceul Tehnologic de la Şcoala Specială din Bocşa.  Dar nu pot fi două surse de
finanţare! Au fost ceva dificultăţi în cursul lunii ianuarie, pentru plata dascălilor. S-a reglementat, însă noi
n-am înţeles de ce a fost această reţinere din partea Serviciului de Contabilitate. Ordonanţa nr.88 spune că
este aplicabilă ea, ordonanţa aceasta şi până în anul 2015, este data limită când poţi să intervii. Cred că a
fost un exces  de zel  acolo şi  am dori  ca acest  lucru să nu se mai  întâmple.  Noi am fost  în unităţile
respective, să liniştim oamenii. Ei au primit  banii pentru luna decembrie, însă până în septembrie, când
reglementăm reţeaua de învăţământ pentru 2014-2015, vrem să nu mai fie nici o problemă. Asta ar fi o
chestiune! Şi o a doua chestiune este legată, de ce dorim să facem cu clasele respective. Vine propunerea
către noi, către dvs., către Consiliul Judeţean, clasele  care sunt la Colegiul Tehnic Cărăşan, vor deveni
structură a Şcolii  Speciale din Reşiţa, Şcoala „Aurora”. Iar clasele care sunt la Liceul Tehnologic din
Bocşa, vor deveni structură a Şcolii Speciale „Christiana” din Bocşa. Dar, ca să devină structuri, trebuie ca
ele însele, acele şcoli, trebuie să aibă statutul schimbat, în sensul că ele nu pot să şcolarizeze un nivel
superior, nivelului pe care îl au. Aşa încât, şcoala din Reşiţa îl are, pentru că este Centru de Educaţie
Incluzivă şi poate şcolariza învăţământ liceal, dar la Bocşa, nu. Atunci o să umblăm la Bocşa, pentru ca
Şcoala Specială „Christiana” să devină şi ea Centru de Educaţie Incluzivă şi poate să şcolarizeze şi clasele
acelea speciale. Structurile noi care se păstrează ca locaţie unde sunt acum, pentru că n-au cum să meargă
în şcolile…, vor trebui şi ele să capete o nouă denumire, pentru că nu poate fi structură anonimă. Deci
şcolile noi, clasele acestea, vor deveni structură fără (PJ) personalitate juridică ale şcolilor, dar rămâne ca
şi ele să…Am hotărât astăzi, cu consultarea ministerului, să se numească şcoli profesionale. Şi de ce şcoli
profesionale? Pentru că din toamnă intră legea cu şcoli  profesionale,  pentru că ei,  elevii  de la şcolile
acestea,  nu  sunt  absolvenţi  de  liceu,  ci  ei,  practic,  au  maxim  nivelul  II.  Nivelul  II  înseamnă  şcoli
profesionale şi vor veni aceste propuneri către Consiliul Judeţean, urmând ca în urma avizului conform al
ministerului să dăm hotărârea. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun.
Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Eu am intervenit pentru că au fost unele neclarităţi şi sunt

probleme cu cadrele didactice de acolo, care vor fi titulare în două unităţi de învăţământ şi multe altele.
Dar,  vrem  să  nu  mai  fi  obstrucţie  din  partea  Direcţiei  Financiare,  de  aici,  pentru  că  s-a  întârziat
nejustificat, absolut nejustificat şi până în 2015 este perioada de tranziţie pe noua reglementare financiară.
Mulţumesc frumos. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Bun.  Ştiu  că  mi-a  scris  laborios,  o  directoare  de  la
Ministerul Educaţiei, o oarecare Corina Marin. Există ceva de genul acesta. Da? 

Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Da.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Oricum, legislaţia este ambiguă.  Deci noi am plătit  în

ianuarie, acum. Da? 
Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Mai târziu. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ceva mai târziu. Dar am plătit mai târziu, pentru că am

găsit soluţia târziu!
Domnişoara invitat Gina Pavel: Atunci ne-a dat soluţia, Ministerul Finanţelor.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Ministerul  Finanţelor  nu i-a permis.  Nu, că noi n-am

plătit! În orice caz e OK, până în iunie, până la sfârşitul acestui an şcolar, există finanţare. Povestea care e
importantă,  după părerea  mea,  este  să  nu disponibilizăm 25 de  dascăli.  Aceasta  este  partea,  hai  să-i
spunem, socială. Sunt în pericol 25 de oameni, să-şi piardă postul. Hai să găsim o formulă. Împreună cu
Şuşoi, găsiţi formula. Dacă astea sunt variantele, „Aurora” şi „Christiana”, e OK!
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Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Ei şi acum funcţionează. Dascălul „x” are catedra alcătuită,
compusă, din ore la învăţământul de masă şi ore la învăţământul special şi atunci decizia lui va fi în două
unităţi de învăţământ. O fracţie este la învăţământul de masă, la liceul unde este acum şi cealaltă parte,
completare, este la noua structură şi nu rămân pe dinafară.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. În regulă, dacă este asta soluţia să nu plece în şomaj,
este foarte bine. Sigur, din punctul nostru de vedere nu e nici o reţinere, dar repet, restricţia n-a venit de la
noi, a venit de la Ministerul de Finanţe. Cum suntem în aceeaşi situaţie cu Biblioteca! Adică, nu mai
putem să  finanţăm Biblioteca  şi  de  la  Consiliul  Local  şi  de  la  Consiliul  Judeţean.  Atunci  va  exista
Biblioteca Judeţeană, cu 18 posturi şi Consiliu Local şi-a creat Biblioteca Municipală, cu 11 posturi. 

Domnul  consilier  Spânu Ion:  Domnule  preşedinte,  putem vota.  Răspunsul  era  foarte  simplu.
Ordinul Ministerului Finanţelor Publice din 23.12.2013 presupune că aşa se calculează, cumulat şi era
simplu. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Faptul că Liber n-a ştiut, e de înţeles!  Dar tu care
eşti contabil, eşti de meserie…

Domnul consilier  Spânu Ion: Îl iertăm. Nu mai practic. Oricum, domnule preşedinte, 18% din
136, nu face nicidecum 35, face 24. Vorbesc de indemnizaţia celor din Consiliul de Administraţie. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dar ai remarcat deschiderea mea democratică?
Domnul consilier Spânu Ion: Am observat. Suntem în coaliţie, domnule preşedinte! 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Crezi? Nu mi s-a părut până acum. Dar în fine, s-ar putea

să fim! În regulă.  Cu documentul procreat ca atare şi care aflăm că este corect,  supun la vot  art.1 al
hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  înregistrează  o  abţinere  a  domnului  consilier
Miclea Aurel. 

Supun  la  vot  art.2  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  înregistrează  o
abţinere a domnului consilier Miclea Aurel. 

Supun  la  vot  art.3  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  înregistrează  o
abţinere a domnului consilier Miclea Aurel. 

Supun  la  vot  art.4  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  înregistrează  o
abţinere a domnului consilier Miclea Aurel. 

Supun  la  vot  art.5  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  înregistrează  o
abţinere a domnului consilier Miclea Aurel. 

Supun  la  vot  hotărârea  în  ansamblu.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se
înregistrează o abţinere a domnului consilier Miclea Aurel. 

Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru participare. Următoarea şedinţă va
avea loc în februarie, la o dată pe care o să o facem cunoscută din timp. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                                         Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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